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Zápis 

ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava, které se konalo dne 22.02.2023 
v 16:30 hod. v zasedací místnosti Obecního úřadu Doubrava 

 
Zahájení v 16:30 hod.       Ukončení v 18:25 hod.  

1. Zahájení a procesní záležitosti  

Schůzi zahájila a řídila paní starostka, Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková.  

Procesní záležitosti:     

Z celkového počtu 15 členů bylo přítomno 15 členů ZO (viz listina přítomných). 

Přítomni:  
Branny Vojtěch, Brejda Štefan, Mgr. Ing. Ferenčíková Jiřina, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. 
Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Bc. Kalina Ivo, Kielkovský Jiří, Kursová Anna, Ing. 
Mikulová Klára, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana, Piperková Gabriela, MUDr. Spurný 
Pavel, Ing. Vrubel Petr 

Zapisovatelem byl určen Ing. Tadeáš Bijok. 

Ověřovateli zápisu byli určeni paní Gabriela Piperková pan Štefan Brejda. 

Paní starostka upozornila na skutečnost, že pro účely vyhotovení zápisu ze zasedání je 
prováděn zvukový záznam zasedání a rovněž videozáznam. Uvedla, že pro přihlášení občanů 
do diskuse jsou připraveny písemné přihlášky. Občané, kteří se chtějí přihlásit do diskuze, 
odevzdají vyplněné přihlášky zapisovateli.  

Volba návrhové komise 

Na funkci předsedy návrhové komise byla navržena paní Ing. Klára Mikulová. Paní Ing. 
Mikulová s kandidaturou souhlasila. 

Usnesení č.: 51/03/2023  
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
předsedkyní návrhové komise paní Ing. Kláru Mikulovou. 

Hlasování:  
pro – 15 

O funkci členů návrhové komise projevili zájem pan Ing. Marek Hanzel a paní Mgr. Dáša 
Murycová. 

Usnesení č.: 52/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
v o l í  
členy návrhové komise pana Ing. Marka Hanzla a paní Mgr. Dášu Murycovou.   

Hlasování:  
pro – 15 

Připomínky k zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny. 

Program: 

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
3. Plány práce výborů zastupitelstva na rok 2023 
4. Volba člena kontrolního výboru      
5. Určení garantů procesu přípravy podkladů pro schvalování účetních závěrek ve volebním 

období 2022–2026 
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6. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 2   
7. Poskytnutí peněžitého daru – Římskokatolická farnost Doubrava 
8. Bezúplatný převod podílu pozemku parc. č. 383 v k. ú. Doubrava u Orlové   
9. Jutheko – žádost o souhlas s navrhovaným stavebním záměrem   
10. Dodatek č. 1 Strategického plánu rozvoje obce Doubrava  
11. Smlouva o partnerství, vzájemné spolupráci za účelem dostavby kanalizačních odboček 

včetně domovních kanalizačních šachtic z hlavního řadu splaškové kanalizace obce 
Doubrava pro občany obce Dětmarovice a o poskytnutí daru 

12. Organizační záležitosti  
13. Diskuse a závěr 

Usnesení č.: 53/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e   
program 3. zasedání Zastupitelstva obce Doubrava konaného dne 22.02.2023  

1. Zahájení a procesní záležitosti 
2. Informace o činnosti orgánů obce 
3. Plány práce výborů zastupitelstva na rok 2023 
4. Volba člena kontrolního výboru      
5. Určení garantů procesu přípravy podkladů pro schvalování účetních závěrek ve volebním 

období 2022–2026 
6. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 2 
7. Poskytnutí peněžitého daru – Římskokatolická farnost Doubrava 
8. Bezúplatný převod podílu pozemku parc. č. 383 v k. ú. Doubrava u Orlové   
9. Jutheko – žádost o souhlas s navrhovaným stavebním záměrem   
10. Dodatek č. 1 Strategického plánu rozvoje obce Doubrava  
11. Smlouva o partnerství, vzájemné spolupráci za účelem dostavby kanalizačních odboček 

včetně domovních kanalizačních šachtic z hlavního řadu splaškové kanalizace obce 
Doubrava pro občany obce Dětmarovice a o poskytnutí daru 

12. Organizační záležitosti  
13. Diskuse a závěr 

Hlasování:  
pro – 15 

2. Informace o činnosti orgánů obce 

Paní starostka informovala přítomné, že dosud nedošlo k podpisu memoranda mezi obcí 
Doubrava a Moravskoslezským krajem ve věci environmentálního centra na zámku. 
Konstatovala, že bylo zcela zbytečné usilovat o svolání mimořádného zasedání zastupitelstva 
obce v listopadu minulého roku. Předpokládá se, že ke schválení dojde na zasedání 
zastupitelstva kraje dne 10. března tohoto roku. Dále uvedla, že DIAMO s.p. předložil 
harmonogramy prací rekultivace Kotlin, Kozince a Pohraniční kolonie. Rekultivace Kotlin již 
probíhá.  

Paní starostka pokračovala informací o projektu stomatologické péče o chrup žáků ZŠ 
Doubrava, který vzešel z iniciativy senátora Ing. Ondřeje Febera. V této souvislosti byly 
v pondělí 20.02.2023 převzaty paní ředitelkou ZŠ Doubrava pro zákonné zástupce žáků 
informace a potřebné souhlasy. V této fázi je zjišťován zájem zákonných zástupců žáků o péči 
o chrup. 

Mgr. Murycová se dotázala, jak bude financována projektová dokumentace environmentálního 
centra, když finanční prostředky v prosinci minulého roku nebyly zastupitelstvem kraje 
schváleny. Kdy se tedy začne projektovat? 

Paní starostka odpověděla, že k tomuto nemá žádné informace. Je pouze dohodnuto, že ve 
věci memoranda se bude jednat až po 10. březnu 2023. 
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Pan Bc. Ivo Kalina, předseda finančního výboru, informoval o dvou jednáních výboru. Na 
jednání výboru dne 17. ledna 2023 byl projednán plán činností finančního výboru a byly 
stanoveny termíny kontrol pro rok 2023. Z jednání výboru dne 15. ledna 2023 bude zápis 
předložen na příštím zasedání zastupitelstva v dubnu t.r. 

Paní Mgr. Dáša Murycová, předsedkyně kontrolního výboru, uvedla, že první zasedání 
kontrolního proběhlo dne 18. ledna 2023. Informovala přítomné o výborem přijatých 
usneseních a jejich obsahu. Výbor schválil kontrolní činnost na období únor až březen. Byly 
schváleny čtyři kontroly, které již proběhly. Výsledkem těchto kontrol se bude výbor zabývat 
na příštím zasedání výboru. 

Paní Ing. Klára Mikulová, předsedkyně Redakční rady zpravodaje, uvedla, že redakční rada 
se sešla 9. ledna 2023. Byla to pouze informativní schůzka. Další schůzka proběhne 
13. března 2023. Na této schůzce bude projednáván plán činnosti na celý rok. 

Paní starostka navrhla, aby se o návrhu na usnesení k bodu č. 2 hlasovalo odděleně, tj. po 
jednotlivých orgánech – rada obce, finanční výbor, kontrolní výbor a redakční rada. 

K návrhu paní starostky nikdo nevznesl žádnou připomínku. 

Usnesení č.: 54/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o činnosti rady obce. 

Hlasování:  
pro – 15 

Usnesení č.: 55/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o činnosti finančního výboru. 

Hlasování:  
pro – 15 

Návrh na usnesení (oddělené usnesení k informaci kontrolního výboru): 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o činnosti kontrolního výboru. 

Před hlasováním o informaci kontrolního výboru se přihlásil o slovo pan místostarosta, Ing. 
Petr Vrubel a uvedl, že z důvodu porušení pravidla, kdy výbor může provádět kontrolu až poté, 
kdy o jejím provedení rozhodnou členové výboru usnesením, podává protinávrh ve znění: 

Usnesení č.: 56/03/2023 
Návrh na usnesení (Protinávrh Ing. Vrubla): 

K návrhu pana místostarosty se vyjádřila předsedkyně kontrolního výboru, Mgr. Murycová. 
Uvedla, že dne 18. ledna 2023 bylo přijato usnesení „Kontrolní výbor schvaluje rozsah 
kontrolní činnosti dle předloženého návrhu“. Kontroly pak proběhly 8. února 2023.  

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1 .  b e r e  n a  v ě d o m í   

informaci o činnosti kontrolního výboru. 
2 .  k o n s t a t u j e  

provedení kontroly souladu Jednacího řádu výboru Zastupitelstva obce Doubrava se 
zákonem o obcích ve smyslu ustanovení § 119 odst. 3 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích, bez přijetí usnesení o provedení této kontroly a bez zařazení této kontroly do 
plánu kontrolní činnosti na rok 2023. 
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Hlasování:  
pro – 8 
proti – 7 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková 

Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 0  

Usnesení č.: 57/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
informaci o činnosti Redakční rady zpravodaje. 

Hlasování:  
pro – 14  
proti – 0  
zdržel se – 1 (Mgr. Dáša Murycová) 

---------------------------- 

Pan místostarosta navrhl zařazení do programu dnešního zasedání bodu č. 2.1 s názvem: 
„Odvolání předsedkyně kontrolního výboru zastupitelstva obce“, z důvodu, že kontrolní výbor 
neplní řádně svou iniciativní a poradní funkci. 

Před hlasováním požádala o slovo paní Mgr. Murycová uvedla, že je přece evidentní, co 
s ohledem na datum předchází dřív, jestli 18.1. a pak 8.2. nebo naopak. Dodala, že je to laická 
otázka. Následně veřejně prohlásila, že dává rezignaci na funkci předsedkyně kontrolního 
výboru a není třeba jí odvolávat. Nemá smysl se bavit s někým, kdo se nevyzná v kalendáři.  

O slovo se přihlásil pan Kielkovský. Uvedl, že celá situace kolem odvolání předsedkyně 
kontrolního výboru se zakládá na lži a hodnotí ji jako spiknutí. Požádal, aby toto prohlášení 
bylo uvedeno v zápise. 

Mgr. Murycová požádala, aby v zápise bylo rovněž uvedeno, že rezignace byla na základě 
toho, že tady místostarosta sdělil, že byla provedena kontrola bez přijetí usnesení, přičemž 
kontrolní výbor se sešel 18. ledna 2023, kdy byl schválen plán kontrolní činnosti, byl schválen 
plán práce a kontroly proběhly 8. února 2023. Přesto pan místostarosta navrhl, aby byla 
předsedkyně kontrolního výboru odvolána, a to z důvodu, že prováděla kontroly dříve, než byly 
schváleny. 

Usnesení č.: 58/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
zařazení do programu dnešního zasedání bodu 2.1. Rezignace předsedkyně kontrolního 
výboru zastupitelstva obce. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 0  
zdrželi se – 7 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková 

Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 

2.1. Rezignace předsedkyně kontrolního výboru zastupitelstva obce 

Usnesení č.: 59/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
rezignaci paní Mgr. Dáši Murycové z funkce předsedkyně kontrolního výboru zastupitelstva 
obce. 
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Hlasování:  
pro – 8 
proti – 0  
zdrželi se – 7 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková 

Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 

3. Plány práce výborů zastupitelstva na rok 2023 

Paní starostka uvedla, že materiály měli členové zastupitelstva k dispozici. 

Mgr. Murycová vyjádřila názor, že v rámci projednávání bodu č. 2 byl zpochybněn plán práce 
schválený výborem, tudíž je nelogické, aby byl plán práce kontrolního výboru vzat 
zastupitelstvem na vědomí. Požádala o vysvětlení tohoto rozporu. 

Paní starostka uvedla, že bod č. 2 byl projednán a uzavřen. Přesto se k problematice 
projednávané v rámci bodu č. 2 vrátila a dotázala se Mgr. Murycové, kde je v kontrolní činnosti 
a v plánu kontrol uvedena kontrola jednacího řádu výborů zastupitelstva? A o to přece šlo. 
Nikde v zápise z jednání kontrolního výboru není uvedeno, že výbor schválil kontrolu 
jednacího řádu. Jak mohl výbor kontrolovat jednací řád, když to neměl schváleno v plánu 
práce? K této kontrole není přijato žádné usnesení. 

Mgr. Murycová odpověděla, že výbor provedl kontrolu po doplnění dle zákona o obcích. 

Se zdůvodněním Mgr. Murycové paní starostka nesouhlasila. 

Návrh na usnesení (standardně navrhované znění): 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
b e r e  n a  v ě d o m í   
plán práce a plán kontrolní činnosti finančního a kontrolního výboru na rok 2023 dle 
předloženého materiálu. 

Do rozpravy se přihlásil pan Bc. Ivo Kalina a uvedl, že z důvodu rezignace předsedkyně 
kontrolního výboru navrhuje přijetí protinávrhu ve znění: 

Usnesení č.: 60/03/2023 
Návrh na usnesení (Protinávrh Bc. Kaliny): 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
1 .  b e r e  n a  v ě d o m í   

plán práce a plán kontrolní činnosti finančního na rok 2023 dle předloženého materiálu. 
2 .  o d k l á d á  

projednání plánu práce a plánu kontrolní činnosti kontrolního výboru na rok 2023 do 
příštího zasedání zastupitelstva obce. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 5 (Branny Vojtěch, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. 

Murycová Dáša) 
zdrželi se – 2 (Ing. Gurányiová Kateřina, Penkalová Ivana) 

4. Volba člena kontrolního výboru 

Paní starostka uvedla, že na minulém zasedání zastupitelstva obce byli zvoleni tři členové 
kontrolního výboru a nyní proběhne volba čtvrtého člena kontrolního výboru. Požádala členy 
zastupitelstva obce, aby přednesli návrhy kandidátů na funkci člena kontrolního výboru. 

Mgr. Murycová navrhla kandidáta MUDr. Pavla Spurného. 

Pan Kielkovský navrhl, aby byl kontrolní výbor doplněn kterýmkoliv zástupcem hnutí Naše 
Doubrava. 

Jiný návrh nebyl přednesen. 

Paní starostka se dotázala MUDr. Spurného, zda souhlasí s kandidaturou.  
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Pan MUDr. Spurný s kandidaturou nesouhlasil.  

Vzhledem k této skutečnosti navrhla paní starostka odložit volbu člena kontrolního výboru do 
příštího zastupitelstva. 

Usnesení č.: 61/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
o d k l á d á  
volbu člena kontrolního výboru zastupitelstva do příštího zasedání zastupitelstva obce. 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 0  
zdrželi se – 7 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Mgr. Jasenková 

Radomíra, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 

5. Určení garantů procesu přípravy podkladů pro schvalování účetních závěrek ve 
volebním období 2022–2026 

Materiál předložila paní starostka.  

Usnesení č.: 62/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
1 .  b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci o určení garantů procesu přípravy podkladů pro schvalování účetních závěrek 
ve volebním období 2022–2026 obce Doubrava a obcí zřízených příspěvkových organizací 
dle vyhlášky č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 
vybraných účetních jednotek, dle důvodové zprávy. 

2 .  u r č u j e  
pana Bc. Ivo Kalinu garantem zpracování a předložení zastupitelstvu obce, jako 
schvalujícímu orgánu, podkladů pro schvalování účetních závěrek obce Doubrava ve 
volebním období 2022–2026 ve smyslu ustanovení § 82 odst. 2 písm. b) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, včetně formulace návrhu stanoviska 
schvalujícího orgánu na zasedání zastupitelstva obce nejpozději do června příslušného 
roku. 

Hlasování: 
pro – 13 
proti – 0  
zdrželi se – 2 (Ing. Gurányiová Kateřina, Penkalová Ivana) 

6. Rozpočtové úpravy – rozpočtové opatření č. 2 

Materiál uvedla paní starostka. 

Usnesení č.: 63/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném 
znění, úpravu rozpočtu r. 2023 – rozpočtové opatření č. 2 dle předloženého materiálu. 

Hlasování:  
pro – 12 
proti – 0  
zdrželi se – 3 (Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří, Mgr. Murycová Dáša) 
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7. Poskytnutí peněžitého daru – Římskokatolická farnost Doubrava 

Materiál uvedla paní starostka. Sdělila, že pan farář dodal dokumenty, kterými doložil 
oprávněnost víceprací a navýšení původně sjednané ceny. Osobně se nedostavil, jelikož 
současně se účastní zasedání zastupitelstva v Dětmarovicích. 

Pan Kielkovský se dotázal, jak bylo možné se dozvědět, že pan farář již dokumenty dodal. 

Paní starostka odpověděla, že v materiálu, který zastupitelé obdrželi je uvedeno, že materiály 
jsou k nahlédnutí u paní starostky. 

Mgr. Murycová upozornila na chybu v návrhu smlouvy, kde se uvádí, že dar bude využit v roce 
2022. 

Paní starostka se omluvila, zapomněla zmínit, že v materiálu je původní návrh smlouvy 
z projednávání daru na prosincovém zasedání. Poděkovala za upozornění a přečetla novou 
formulaci účelu poskytnutého daru s vypuštěním roku 2022 (Obdarovaný se zavazuje využít 
dar na financování zvýšených nákladů spojených s obnovou věže Římskokatolického kostela 
sv. Hedviky v Doubravě).  

Pan Kielkovský se dotázal, jak je to s půjčkou, o které se hovořilo na minulém zasedání 
zastupitelstva a kterou si údajně měl vzít pan farář. 

Paní starostka odpověděla, že v situaci, kdy pan farář doložil doklady k navýšení ceny, 
nepovažovala za nutné požadovat doklady k půjčce. Pan farář si vzal bezúročnou půjčku od 
diecéze. Dodala, že při schvalování daru ve výši 200 tis. Kč na opravu věže kostela v minulém 
roce nemusel pan farář dokládat žádné doklady. 

Usnesení č.: 64/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava 
s c h v a l u j e  
1. poskytnutí peněžitého daru ve výši 50.000,- Kč Římskokatolické farnosti Doubrava, IČO: 

60337761, se sídlem č.p. 346, 735 33 Doubrava, zastoupená Mgr. Martinem Pastrňákem, 
O.Cr., 

2. uzavření darovací smlouvy o poskytnutí peněžitého daru ve výši 50.000,- Kč 
Římskokatolické farnosti Doubrava, IČO: 60337761, se sídlem č.p. 346, 735 33 Doubrava, 
zastoupená Mgr. Martinem Pastrňákem, O.Cr., 

Hlasování:  
pro – 8 
proti – 6 (Branny Vojtěch, Ing. Gurányiová Kateřina, Ing. Hanzel Marek, Kielkovský Jiří, Mgr. 

Murycová Dáša, Penkalová Ivana) 
zdržel se – 1 (Mgr. Jasenková Radomíra) 

8. Bezúplatný převod podílu pozemku parc. č. 383 v k. ú. Doubrava u Orlové   

Materiál uvedla paní starostka. 

Usnesení č.: 65/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
1. ve smyslu ustanovení § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění, 

bezúplatné přijetí podílu 2/484 pozemku parc. č. 383, vedený jako druh pozemku ostatní 
plocha, způsob využití ostatní komunikace, ve vlastnictví České republiky – Úřadu pro 
zastupování státu ve věcech majetkových se sídlem Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 
Praha 2,   

2. uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu vlastnického práva k nemovité věci 
č. UZSVM/O/23185/2022-HMSO mezi obcí Doubrava a subjektem uvedeným v bodě 1, 
dle předloženého materiálu, předmětem daru je podíl 2/484 pozemku parc. č. 383 v k. ú. 
Doubrava u Orlové. 
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Hlasování:  
pro – 15 

9. Jutheko – žádost o souhlas s navrhovaným stavebním záměrem   

Paní starostka oznámila přítomným, že firma Jutheko prostřednictvím Ing. Tomáše Pacoly 
požádala o odložení projednání žádosti z důvodu aktuálně probíhajícího upřesňování rozsahu 
a umístění stavebního záměru. Navrhla odložení projednaní této žádosti do předložení nového 
záměru. 

Usnesení č.: 66/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
o d k l á d á  
projednání žádosti stavebníka firmy Jutheko, spol. s.r.o., IČ 44738072 do předložení nového 
záměru. 

Hlasování:  
pro – 15 

10. Dodatek č. 1 Strategického plánu rozvoje obce Doubrava 

Materiál uvedla paní starostka.  

Mgr. Murycová uvedla, že platnost strategického plánu dobíhá a je čas zpracovat plán nový. 
K návrhu dodatku nebyla svolána žádná pracovní schůzka a v návrhu je spousta nedostatků 
souvisejících s aktualizací strategického plánu. Řada věcí byla splněna, některé body by bylo 
vhodné  přeformulovat. Poté popsala konkrétní případy vhodných úprav v textu dodatku. 

Paní starostka uvedla, že důvodem schválení dodatku je nutnost doplnit strategický plán pouze 
o akce, u nichž bude chtít obec žádat o dotace. Uvedení těchto akcí je podmínkou získání 
dotace. Rozsah úprav se omezil pouze na podstatné věci. Je si vědoma, že v nejbližší době 
bude nutné nastartovat celý proces změny strategického plánu rozvoje obce. Bude to však 
časově náročná záležitost a do té doby by nebylo možné žádat o dotace. Proto je připravena 
zkrácená verze formou dodatku. 

Mgr. Murycová na okolnosti předložení návrhu dodatku sdělené paní starostkou reagovala 
požadavkem na ponechání textu u služby „Senior taxi“, včetně nahrazení slova „Zavést“ 
slovem „Udržet“ a dále ponechání textu „Vybudovat poznávací stezku napříč obcí vč. doplňků“. 

Mgr. Jasenková požádala o doplnění do Skupiny 2. Oblast školství, kultury a sportu odrážky 
s názvem „Zajistit postupnou rekonstrukci a opravy budovy MŠ a ZŠ Doubrava“. Dále 
požádala o změnu názvu odrážky týkající se poznávací stezky na „Rozšiřování poznávacích 
stezek napříč obcí vč. doplňků“. 

Usnesení č.: 67/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
Dodatek č. 1 Strategického plánu rozvoje obce Doubrava, dle předloženého materiálu 
s doplněním vzešlým z rozpravy.   

Hlasování:  
pro – 15 

11. Smlouva o partnerství, vzájemné spolupráci za účelem dostavby kanalizačních 
odboček včetně domovních kanalizačních šachtic z hlavního řadu splaškové 
kanalizace obce Doubrava pro občany obce Dětmarovice a poskytnutí daru 

Materiál uvedla paní starostka. 

Ing. Hanzel se dotázal, jak je tato záležitost řešena s realizátorem a zda je pro připojení 
dostatečná kapacita. 



9 

 

Paní starostka odpověděla, že zhotovitel je informován, částky jsou odsouhlaseny a z hlediska 
kapacity tam jsou ještě dostatečné rezervy. 

Mgr. Jasenková se dotázala, zda, s ohledem na to, že odkanalizování financuje ministerstvo 
financí, nebude připojení Dětmarovic a uzavření smlouvy o partnerství důvodem ke krácení 
finančních prostředků. 

Paní starostka odpověděla, že právě proto, aby k tomu nedošlo, byla celá situace prověřována 
a výsledkem je použití formy daru. 

Mgr. Murycová potvrdila správnost odděleného financování formou daru. Dotázala se však, 
proč se v tomto případě nepostupuje obdobně jako v případě změny č. 2 územního plánu 
obce, kdy obec změnu sice financovala, ale žadatelé poukázali prostředky na účet obce 
předem a výdaje obce tak byly předfinancovány. Obec Dětmarovice však prostředky převede 
až do třiceti dnů po kolaudaci.  

Paní starostka odpověděla, že důvodem je skutečnost, že prostředky mohou být převedeny 
až v době, kdy se obec stane vlastníkem stavby, tedy až po jejím ukončení. 

Usnesení č.: 68/03/2023 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce Doubrava  
s c h v a l u j e  
1. uzavření Smlouvy o partnerství, vzájemné spolupráci za účelem dostavby kanalizačních 

odboček včetně domovních kanalizačních šachtic z hlavního řadu splaškové kanalizace 
obce Doubrava pro občany obce Dětmarovice a poskytnutí daru dle předloženého návrhu 

2. přijetí peněžitého daru ve výši 220.838, - Kč od obce Dětmarovice do 30 dnů po dokončení 
stavby „Odkanalizování obce Doubrava“, její kolaudaci a uvedení do provozu. 

Hlasování:  
pro – 15 

12. Organizační a různé 

Paní starostka uvedla, že na elektronickém zasílání materiálů k projednání na zasedání ZO se 
stále pracuje. Bude to možné až v návaznosti na novou webovou stránku obce. Nová webová 
stránka se spustí až poté, kdy se vybrané informace ze současné stránky a nové informace 
převedou na novou stránku. Není jisté, zda se to podaří již do dubnového zastupitelstva. 

Mgr. Jasenková požádala o opravu střešní krytiny na odpočívkách pro cyklisty. 

Paní starostka informovala, že již je v plánu doplnění šindelů a oprava nátěrů. Oprava 
proběhne na jaře. Je pamatováno také na vývěsní tabule. 

13. Diskuse a závěr 

Do diskuse se přihlásil občan obce, pan Ondřej Frej. Pan Frej upozornil na problém volně 
pobíhajících psů. Jedná se o psy ze statku. Psi ohrožují zdraví občanů a ví i o případech, kdy 
došlo k pokousání. 

Paní starostka uvedla, že bude v této věci jednat s majitelkou, paní Kočířovou. Paní Kočířovou 
vyzve, aby psy řádně zajistila. 

Diskuse pokračovala výměnou názorů členů zastupitelstva a občana obce, pana Radka 
Hanzla, na problematiku odchytu psů, čipování psů, odchytu koček a možnostech obce, jak 
celou situaci řešit. 

Dále se pan Frej dotázal, zda má vedení obce nějaké nové informace související s revitalizací 
Finských domků. 

Paní starostka odpověděla, že žádné nové informace, kromě těch, které byly nedávno 
zveřejněny v obecním zpravodaji a na vývěsních tabulích v lokalitě Finských domků, nemá. 
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Do diskuse se dále přihlásil pan Jiří Kielkovský. Požádal o možnost přečtení příspěvku, který 
mu jako zastupiteli přišel na jeho e-mailovou adresu. Jedná se o otevřený dopis na podporu 
učitelů doubravské školy, který je adresován paní starostce a byl jí také zaslán. 

Paní starostka s přečtením nesouhlasila z důvodu, že tato problematika není předmětem 
řešení zastupitelstva obce. Za zřizovatele jedná se školou rada obce, nikoliv zastupitelstvo. 

Diskuse pokračovala výměnou názorů členů zastupitelstva na nezveřejnění otevřeného dopisu 
pedagogů ZŠ Doubrava v obecním zpravodaji z důvodu zamítnutí Redakční radou zpravodaje, 
na statut redakční rady a platné zásady, na problematiku svobody slova a na spolupráci mezi 
vedením školy a zřizovatelem. 

V závěru neřízené diskuse vyzvala paní Ivana Penkalová ke smířlivosti a nalezení koncensu 
mezi koalicí a opozicí. 

Do diskuse se přihlásil pan Jiří Kielkovský a opakovaně požádal o přečtení otevřeného dopisu. 

Paní starostka uvedla, že to již vysvětlila a není to možné. 

Pan Kielkovský uvedl, že nerozumí důvodům, proč mu je upíráno právo vystoupit. 

Dále se do diskuse přihlásila paní Mgr. Dáša Murycová a uvedla, že na žádosti podle zákona 
č. 106/1999 Sb., které podala na OÚ Doubrava a které se týkaly existence podaných stížností 
na výchovně vzdělávací proces ve škole v minulém volebním období a v novém volebním 
období, obdržela negativní odpověď. Konstatovala, že ačkoliv žádné stížnosti nebyly 
evidovány, se jimi bylo zabýváno. 

Zpráva návrhové komise: 

Návrhová komise posoudila průběh dnešního zasedání zastupitelstva s tímto závěrem:  
1. Návrhová komise sděluje, že v průběhu jednání zastupitelstva obce nebyly návrhové 

komisi doručeny žádné návrhy na změny nebo úpravy přijatých usnesení z dnešního 
zasedání, ani nové návrhy na usnesení, o kterých by mělo zastupitelstvo jednat 
a hlasovat.  

2. Návrhová komise konstatuje, že usnesení k jednotlivým bodům programu projednaným 
na dnešním zasedání zastupitelstva byla platně přijata.  

 
Zapsal: Ing. Tadeáš Bijok 
Dne 28.02.2023 
 
Ověřovatelé zápisu:  Gabriela Piperková  ................................................. 
    

 
Štefan Brejda   .................................................  

 
 
 
 
 
 
Mgr. Ing. Jiřina Ferenčíková 
starostka obce Doubrava  


